



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع - الكويت

Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. K.S.C.P - Kuwait

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2026/08/11
اسم الشركة المدرجة	شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع
المعلومة الجوهرية	يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد وافق على الدخول في صفقة استثمارية بقيمة 10.13 مليون دولار أمريكي ، بما يعادل 3,132,702 دينار كويتي، وذلك بالمشاركة مع شركة الاستثمارات الوطنية و شركة وفرة الكائنة في ولاية نيويورك، من خلال المساهمة في رأس مال شركة ذات غرض خاص (Special Purpose Vehicle - SPV) ، والتي ستقوم بتملك حصة في شركة نافيتاس للانتمان، المتخصصة في نشاط تمويل وتأجير المعدات في الولايات المتحدة الأمريكية. ويأتي هذا الاستثمار في إطار استراتيجية الشركة الرامية إلى تنويع استثماراتها والدخول في فرص استثمارية ذات جدوى اقتصادية، بما يسهم في تحقيق عوائد مجزية وتعزيز القيمة المضافة، وذلك وفقاً للضوابط والإجراءات المعمدة.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	تصنيف الإستثمار ضمن بند الاستثمارات بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر بالقوائم المالية للربع الثالث من عام 2026 حين الإفصاح عنها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون ادني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



Page 1 of 1



كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: +965-24645500 - Fax : +965-24675305 - 24675850
www.gulfcable.com - Email : info@gulfcable.com - Cable: WIREGULF
P.O. Box : 1196 - Safat - Code 13012 - Kuwait Comm. Reg. 23213
رأس المال المصدر والمدفوع د.ك. 20,993,131 Issued & Paid up Capital



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع. - الكويت

Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. K.S.C.P - Kuwait

Material Information Disclosure

Date	11/08/2026
Name of listed Company	Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. (K.S.C.P)
Material Information	Please be advised that the Company's Board of Directors has approved entering into an investment transaction valued at USD 10.13 million, equivalent to 3,132,702 KWD, in partnership with National Investment Company and Wafra INC. located in the State of New York, through an equity contribution to a Special Purpose Vehicle (SPV), which will acquire an interest in Navitas Credit Corp. a company specializing in equipment financing and leasing activities in the USA. This investment is part of the Company's strategy to diversify its investments and pursue economically viable investment opportunities that contribute to generating attractive returns and enhancing value creation, in accordance with the approved policies, controls, and procedures.
The effect of material information on the Company's Financial Position	The investment will be classified under "Investments at Fair Value Through Other Comprehensive Income (FVOCI)" in the Company's financial statements for the third quarter of 2026, upon recognition and disclosure thereof.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.



Page 1 of 1



كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: +965-24645500 - Fax : +965-24675305 - 24675850
www.gulfcable.com - Email : info@gulfcable.com - Cable: WIREGULF
P.O. Box : 1196 - Safat - Code 13012 - Kuwait Comm. Reg. 23213
رأس المال المصدر والمدفوع د.ك. 20,993,131 Issued & Paid up Capital